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VERSLAG 

01 Goedkeuring vorig verslag 

 
Het vorig verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.   
Er werden door de ouders geen opmerkingen gegeven omtrent de richtprijzen voor schooljaar 2022-
2023, alleen enkele vragen omtrent de opvang indien het kind niet naar de voor- of naschoolse opvang 
gaat. 
Het duidelijk communiceren van de regeling i.v.m. de fluohesjes zorgt ook voor geen problemen meer. 
 
 
02 Cijfers telling leerlingen 

 
Op heden zijn er  

- 119 kleuters (156 LT) 
- 191 leerlingen lager onderwijs (239 LT) 

Globaal zijn dit 14 leerlingen meer dan vorig schooljaar.  
 
Gebaseerd op een voorlopige berekening betekent dit dat we volgend schooljaar terug 1 extra 
kleuterklas zullen hebben + nog extra zorguren. Voor het lager zullen we, net zoals huidig schooljaar, 
terug 10 klassen hebben met nog 19 lestijden zorg. 
 
Gezien de netto-aangroei in Ooigem toeneemt, zijn dit alleen maar positieve gegevens voor de 
toekomst. 
 
03 Veilige schoolomgeving 
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Het huidig parkeerprobleem op het August Marinplein wordt bekeken. Momenteel wordt er te veel 
dubbel en onjuist geparkeerd. Dit zorgt voor onveilige situaties aan de kleuteringang en de 
fietsenstalling. Er zal aan de wijkagent worden gevraagd om meermaals te controleren tijdens de 
belangrijkste momenten. Ook zullen de kleuters op een ludieke wijze duidelijk maken aan de ouders 
dat correct parkeren zeer belangrijk is. 
 
De kleuteringang zal blijven waar deze momenteel is, gezien de kleuterleidsters deze manier van 
brengen en afhalen als een stuk veiliger ervaren dan de uitgang voordien. 
 
Het probleem van de gemachtigde opzichters blijft actueel. Indien er een afwezigheid is, wordt er wel 
voorzien in vervanging maar toch blijft dit een structureel probleem die moet blijven worden 
opgevolgd samen met de gemeente. 
 
 
04 COVID 19 

 
Op het moment van de piek, een paar weken terug, waren er +/- 40 kinderen besmet. Op dit moment 
zijn er nog 6 positieve leerlingen op school. We kunnen stellen dat het ergste voorbij is, maar iedereen 
blijft waakzaam. 
 
Voorlopig zit de school nog in code rood van de Coronabarometer, hoogstwaarschijnlijk zal dit snel 
naar code oranje gaan. Dit betekent dat er dan ‘essentiële’ personen terug fysiek op school aanwezig 
mogen zijn. Daar wordt bijvoorbeeld gedacht aan de noodzakelijke leesmama’s in het 1e en het 2e 
leerjaar. Ook meerdaagse uitstappen zullen dan terug mogelijk zijn. 
Het blijft belangrijk om alles op te volgen afhankelijk volgens de noden van de school. 
 
 
05 Werken op school 

 
De focus ligt momenteel op de volgende fase van het vervangen van de ramen. Deze gaat later dan 
voorzien van start gezien het dossier te vroeg werd ingediend. De vooruitzichten zijn voorlopig 
verschoven naar volgend schooljaar. 
 
Er wort ook voorzien om in de komende jaren de EPDM op de platte daken eventueel te vervangen. 
Het tijdstip zal afhankelijk zijn van de stijgende energiekosten die momenteel nog niet in te schatten 
zijn.  
 
 
06 Varia 

 
Werkgroep meer groen, meer toestellen: er zijn schilderwerken uitgevoerd op de speelplaats. 
Werkgroep handige papa’s: er is een bushokje en een tankstation geplaatst op de binnenspeelplaats. 
Momenteel zijn ze bezig met een buitenkeuken. 
Er is ook nog voorzien in een tuinhuis en een ‘vriendschapsbank’ die zal worden geintroduceerd met 
de Week tegen Pesten. 
 
ICT: er is extra budget verkregen vanuit de regering voor de zogenaamde ‘Digisprong’.  
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Het extra budget moet worden aangewend voor: 
1) Infrastructuur (verbetering van het netwerk die noodzakelijk was), oplaadkasten voor de 

chromebooks 
2) Extra chromebooks, Ipads en hoesjes voor de leerlingen van het kleuter tem het 4e leerjaar 
3) Extra middelen voor het 5e en 6e leerjaar 

 
Op dit moment is het budget bijna volledig opgebruikt. 
 
In de toekomst zal er ook nog moeten worden voorzien in nieuwe laptops voor de leerkrachten en 
kleuterleidsters. 
 
Er kunnen terug lessen EHBO voor het 6e leerjaar doorgaan op school. De voorzitter bekijkt dit verder 
om in te plannen. 
 
09 Datum volgende vergadering 

 
Dinsdag 7 juni 2022 19u30 
 
Dinsdag 7 februari 2023 19u30 
 
 
 
 
 
 
 

Frédéric Depypere 

Voorzitter 

 

 

 

 


